



Dear IDC member countries and Dobermann sport friends,

On this occasion we have to inform you that, due to the current state of health and world politics, we unfortunately feel obliged to cancel the planned IDC World Championship in Italy.

In the meantime, the World Health Organization (WHO) has published that the "corona virus disease" is internationally classified as a pandemic.

Even the International Dobermann Club cannot escape this.

We hope for your understanding that for the benefit of the health of competitors, organisers, visitors, dogs etc. this measure seems to be unavoidable.

We would have liked to have taken a different decision, but at present this seems impossible for health reasons.

Thank you very much for your understanding.

With the best wishes for your health and until a healthy reunion,

Warm regards,

Hans Wiblishauser, 1st President of the IDC

Liebe IDC-Mitgliedsländer und Dobermann-Sportfreunde,

aus gegebenem Anlass müssen wir Ihnen mitteilen, dass wir uns aufgrund der derzeitigen, gesundheitlichen und weltpolitischen Sachlage leider verpflichtet fühlen, die geplante IDC-Weltmeisterschaft in Italien absagen zu müssen.

Die Weltgesundheitsorganisation (WHO) hat zwischenzeitlich veröffentlicht, die „Corona-Viruserkrankung“ international als Pandemie einzustufen.

Dem kann sich auch der Internationale Dobermann Club nicht entziehen.

Wir hoffen auf Ihr Verständnis, zum Wohle der Gesundheit von Startern, Organisatoren, Besuchern, Hunden etc. diese Maßnahme als unumgänglich erscheint.

Gerne hätten wir eine andere Entscheidung getroffen, was uns derzeit aus gesundheitspolitischen Gründen jedoch unmöglich erscheint.

Vielen Dank für Ihr Verständnis.

Mit den besten Wünschen für Ihre Gesundheit und bis zum gesunden Wiedersehen,

herzlichst,

Hans Wiblishauser, 1. Präsident des IDC